
PROTOKOLL  GR-MÖTE 14/12 2022

- Datum för GR-möten under våren 2023 bestämdes enligt följande:

18/1, 15/2, 15/3, 19/4 och 17/5. Den sista datumen är osäker pga en ev. bananfest.

- Delarna för farthinder på cykelvägarna har nu kommit och byggs, om vädret medger, i nästa 

vecka.

Gårdarna:

- B-gården: Banangeneralen på B-gården berättar att datum för nästa års bananfest preliminärt är 

bestämd till 19-21/5. Som vanligt beror detta på hur stort intresset blir i januari, vid ett 

uppstartsmöte i Vita huset den 15:e januari.

- D-gården: Klätterväggen på D-gården förbryllar. De upp-och-nedvända fästena är enligt  
installatören rätt monterade, för den ”högre svårighetsgraden” (dvs att klättra nedåt?). Önskemål 
framförs från de yngre nyttjarna att vända på klätterväggen för en enklare nivå.

- I-gården: Cykelförrådet är svårt att öppna. Framförallt de vänstra dörrarnas lås verkar kärva på 
både I, N och B. Okänt samband men kan det vara kylan som spökar?

- J-gården undrar över torggruppen, som för tillfället ligger nere pga brist på intresse från de 
boende. Just nu finns inga planer på att starta upp den igen.

- O-gården gläds åt nya bokbussens premiär imorgon, de framtida soppkvällarna med start i januari
och bilfria gångbanor på djingis under 2023.
Hur löser vi problemet med alla hantverkarbilar på området?

- S-gården: Laddplatserna för elbilar används ofta för bilar som inte laddas. Hur kommer man till 
rätta med det? Kanske speciella tillstånd?
- Snöröjningen fungerar dåligt. Gammalt beslut finns också på att salt inte ska användas på 
innergårdarna. Tydligen används det ändå.

(Tack Johan på O för hjälp med anteckningarna!) 


